
MARIJA KRNIĆ:  

- Dobro jutro poštovane zastupnice i zastupnici, gradonačelniče, zamjeniče, zamjenice,  

moje pitanje odnosi se na upise u vrtiće.  

Dakle prije par mjeseci baš kad su se i odvijali upisi u ovu tekuću pedagošku godinu 

pojavili su se u medijima napisi ali i u nekim zajednicama roditelja neke informacije o 

zabrinutosti oko toga da djeca roditelja koji oboje nemaju prebivalište u Zagrebu nisu imala 

jednake mogućnosti upisa. Znači spadali su u drugu kategoriju što im je zapravo u velikom 

broju slučajeva otežalo upis. I zapravo znači u nekim slučajevima je zapravo a ukoliko je riječ 

o državljanima neke druge zemlje Europske unije i prebivalište nije moguće steći nego se može 

imat samo boravište i zapravo u tom kontekstu je tada bilo spomenuto da će se neke izmjene 

napraviti. E pa sad s obzirom i na ove nove dosta dobre vijesti o većem broju preostalih 

slobodnih mjesta u vrtićima zanima me gdje smo tu, zapravo jel' se nešto priprema oko toga, 

što će se napravit da bi se ta neka otegotna okolnost za dio roditelja otklonila.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupnici Krnić.  

Odgovor će dati Gradonačelnik. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Odgovor će dati dogradonačelnica Dolenec.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Evo, riječ ima zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Hvala vam na pitanju.  

Ako sam dobro razumjela fokus mislim da smo nekad u proljeće ove godine u vrijeme 

upisa svjedočili nekom nizu novinskih napisa i medijski tematizirane činjenice da ako ste 

recimo dijete roditelja a jedan od roditelja vam je stranac i možda živi u Zagrebu deset - petnaest 

godina ali ne može imati prebivalište, takve su zakonske odredbe, da onda u bodovanju kod 

upisa imate niži broj bodova. To je ja mislim više puta bilo u medijima, pretpostavljam da ste 

uhvatili, na to se zapravo nadovezuje zastupnica Krnić, pitanje, jer je bilo rečeno zašto se to ne 

izmijeni. Ja mislim da je kontekst zašto to do sada nismo izmijenili relativno jasan. Mi smo 

naslijedili situaciju u kojoj ni one najuže zakonske kategorije koje smo obvezni upisati nismo 

mogli upisati prošle godine. Sjećate se koliko je bilo neupisane djece koja su zadovoljavala 

apsolutno sve kriterije, imali maksimalni broj bodova, ali zbog toga što nije bilo mjesta u 

gradskim vrtićima nismo ih mogli upisati. I tad smo obećali, još prošle godine kad se to prvi 

put tematiziralo, da ćemo to izmijeniti čim možemo reći da smo minimalne zakonske zapravo 

uvjete, a to je da one koji po zakonskim kriterijima imaju maksimum upišemo. I to je hvala 

Bogu ove godine tako. Znači mi sada jesmo u situaciji da trenutno, znači zadnji put smo 

izvještavali za rujan kad je bilo ukupno 541 slobodno mjesto u gradskim i privatnim vrtićima. 

1. listopada, ažurirani podaci, 450 slobodnih mjesta u vrtićima u Zagrebu. Znači u gradskima 

170 a u privatnima još 280 i nešto. Tako da sad jesmo u situaciji da možemo tu Odluku 

izmijeniti tako da više ne tražimo prebivalište oba roditelja nego samo prebivalište djeteta. I 

tako smo onda, uputili smo to sad na javno savjetovanje, skrećem pozornost zastupnicama i 

zastupnicima, javno savjetovanje koje traje do 27. listopada obrazlaže ovo što sam i ja sada 

rekla. Dakle ta je promjena s tim ciljem da ukoliko je bilo  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

to je bilo nekakvih par postotaka takve djece ali evo sada  

 



JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- moći će zapravo po sasvim istim uvjetima se upisati.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Imate li dodatno objašnjenje pa ćete dati mogućnost dodatnog… Ne. To je to. Može. 

Hvala lijepo.  

Idemo dalje, gospođa Sara Medved. Zastupnice izvolite.  
 


